

本函檔號：TME/2024/N014

通告
屯門南延綫項目
湖景路凌晨臨時交通改道以進行湖月橋拆卸工程

為配合屯門南站的建造工程，位於湖景路的湖月橋自9月中旬起正分段切割及移除天橋。為盡量減少對交通的影響，部分工序會安排於數個凌晨進行。隨著工程推展，下一個凌晨工程將於 **2024年9月17日（星期二）凌晨約12時至早上約5時**進行，以進行移除及吊運天橋組件前的準備工作。期間湖景路將實施臨時交通改道，詳情如下：

- 湖景路行車路以及由湖月街左轉出湖景路北行的行車綫，將暫時封閉用作工程範圍。所有車輛須改經龍門路、湖山路及湖翠路前往目的地；
- 位於湖景路的路綫 962X、N962、59X、259D、A33 巴士站及 48S 專綫小巴士站會暫停使用，乘搭上述巴士路綫的乘客請使用鄰近的替代巴士站；
- 湖景路緊急車輛通道、過路設施及行人路將會維持開放（位於湖月橋下方近湖景路花園的部分行人路除外）；
- 湖景路會於當日早上約5時恢復行車。

詳情請參考附圖。工程期間，現場會設置適當指示牌協助道路使用者。個別工序或會產生聲響，工地會採取適當的噪音緩解措施。港鐵公司及承建商會密切監察有關安排，致力減低工程對社區可能帶來的影響。

感謝你的體諒。如有查詢，歡迎致電承建商 24 小時熱綫 5186 6082 或港鐵工程熱綫 2993 3333。

緊貼屯門南延綫工程資訊：
<https://mtrtuenmunsouth.hk/>



二零二四年九月十四日

註：車站名稱僅為工作名稱



Our reference: TME/2024/N014

14 September 2024

Notice
Tuen Mun South Extension Project
Temporary Traffic Diversion on Wu King Road in Early Morning
for Demolition of Wu Yuet Bridge

To facilitate the construction of the Tuen Mun South Station, the cutting and removal works for the Wu Yuet Bridge across Wu King Road are being carried out in phases since mid-September 2024. In order to minimise traffic impact, some of the works will be scheduled in several early mornings. With the progress of works, the upcoming early morning works are scheduled **from around 12am to 5am on 17 September 2024 (Tuesday)** for preparation works before removal and lifting of footbridge segments. During the period, temporary traffic diversion on Wu King Road will be implemented. Details as follows:

- Wu King Road carriageway and the traffic lane for vehicles from Wu Yuet Street left turn onto Wu King Road northbound will be temporarily closed as works area. Vehicles are required to use the alternative routes via Lung Mun Road, Wu Shan Road and Wu Chui Road;
- The bus stops for routes 962X, N962, 59X, 259D, A33, and 48S Green Minibus route on Wu King Road will be temporarily suspended. Passengers for the above bus routes please use the alternative bus stops in the vicinity;
- Emergency vehicular accesses, footpaths and pedestrian crossings on Wu King Road will remain open (except part of the footpath underneath Wu Yuet Bridge near Wu King Road Garden);
- Traffic of Wu King Road will be resumed at around 5am of the day.

Please refer to the attachments for details. During the works period, appropriate signs will be in place to direct road users. Some noise might be generated from some of the work activities. Proper noise mitigation measures will be adopted on site. The Corporation and the Contractor will closely monitor the arrangements so as to minimise potential work impacts to the neighborhood.

Thank you for your understanding. For enquiries, please call our Contractor's 24-hour hotline at 5186 6082 or MTR Projects Hotline at 2993 3333.

Stay tuned for the TME Project:
<https://mtrtuenmunsouth.hk/?lang=en>



Note: The station name is working title only

湖景路凌晨臨時交通改道

Temporary Traffic Diversion on Wu King Road in Early Morning



實施日期及時間




Implementation Date & Time

17.9.2024 (二 Tue)

凌晨 12am – 5am



圖例 Legend

-  暫時封閉的行车路段
Section of carriageway to be temporarily closed
-  往湖景路(南行)替代行车路線
Alternative traffic route towards Wu King Road (southbound)
-  往湖景路(北行)替代行车路線
Alternative traffic route towards Wu King Road (northbound)

備註：實施日期及時間可能會因應天氣及實地情況而作出調整，敬請留意現場資訊及項目網站。

Remarks: Implementation date and time may be adjusted subject to weather and on-site condition. Please pay attention to the notice and information displayed on site and the project website.

湖景路凌晨臨時交通改道

Temporary Traffic Diversion on Wu King Road in Early Morning



實施日期及時間 Implementation Date & Time



17.9.2024 (二 Tue)

凌晨 12am – 5am

圖例 Legend



暫時停用的巴士及小巴站
Bus & minibus stops to be temporarily suspended

新界巴士線 Bus Routes for New Territories

路線 Route	方向 Direction	上車地點 Boarding location
59X	往屯門碼頭 To Tuen Mun Ferry Pier	1 2
259D 962X N962	往龍門居 To Lung Mun Oasis	5 8
A33	往屯門公路 To Tuen Mun Road	8 9

往九龍及港島巴士線

Bus Routes for Kowloon & HK Island

路線 Route	方向 Direction	上車地點 Boarding location
259D	往鯉魚門邨 To Lei Yue Mun Estate	6 7
N962	往銅鑼灣 To Causeway Bay	6 7

專線小巴 Green Minibus

路線 Route	方向 Direction	上車地點 Boarding location
48S	往旺角 To Mongkok	3
	往良景邨 To Leung King Estate	4

備註：實施日期及時間可能會因應天氣及實地情況而作出調整，
敬請留意現場資訊及項目網站。

Remarks: Implementation date and time may be adjusted subject to weather and on-site condition.
Please pay attention to the notice and information displayed on site and the project website.